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§ 37
Vad händer med golfbanan vid Sätrastrandsbadet?
- skrivelse från Skärholmens stadsdelsnämnd

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Mikael Sundin (M) anmäler för Skärholmens
stadsdelsnämnd en skrivelse med förslag till beslut att skicka den
till förvaltningen
för beredning.

Beslutsgång
Tjänstgörande ordförande Sophia Granswed Baat (M) yrkar att
skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning och hör enhälligt
bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Skärholmens stadsdelsnämnd.



lffll StockholmsV stad
Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll nr 11/2023

Sida 58 (67)
2023-10-26

Bilaga, skrivelse, Skärholmens stadsdelsnämnd
2023-10-26
Skrivelse
Skärholmens stadsdelsnämnd

Vad händer med minigolfbanan vid
Sätrastrandsbadet?

Vid Sätrastrandsbadet finns en byggnad där det bedrivs en uppskattad
kiosk på sommarhalvåret. Intill kiosken finns en större gräsyta där det
tidigare har bedrivits minigolf. Tyvärr nyttjas inte den platsen idag. De
gamla minigolfbanorna är kvar, men i sämre skick. Gräsytan kring
minigolfen är ofta vildvuxen, vilket skapar en känsla av att platsen inte tas
om hand. Det är synd, då Sätrastrandsbadet är mycket uppskattat, både
under sommar- och vinterhalvåret. Istället borde det skapas något trevligt
på platsen. Antingen att minigolfbanan rustas upp och öppnar upp till
sommaren 2024, alternativt att golfbanorna tas bort och man istället
skapar en trevlig minipark. Efter en första dialog med idrottsförvaltningen
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menar de att platsen arrenderas av en privat aktör. Med anledning av detta
önskar vi svar på följande frågor:

• Vem äger marken där kiosken och minigolfbanan huserar vid
Sätrastrandsbadet?

• Vem arrenderar marken?
• Hur långt är kontraktet för arrendet?
• Vad ingår i arrendet?
• Finns det några skrivningar om att platsen ska tas om hand?
• Finns det några skrivningar om att minigolfbanan ska vara i bruk?
• Finns det möjlighet för stadsdelsförvaltningen, att tillsammans

med markägaren, skapa något trevligt på platsen?


